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From:

Sent: donderdag 6 september 2018 18:02

To: Duijn, dr. ir. L.P. van (Luuk); 

Cc:  

Subject: Terugkoppeling overleg LNV bee guidance

Attachments: Aug_2018_ctgb_comments_on_com_implementation_Bee GD_4.docx

Luuk, , 

 

Vanochtend hebben  en ik gesproken met LNV ( ) over de bee guidance. Het 

overleg vond plaats op verzoek van , omdat hij zich graag goed wilde laten informeren over de problematiek met 

dit GD. Het GD komt weer op de agenda van het oktober-SCoPAFF. Hieronder een korte impressie: 

 

• We hebben ons standpunt over de bee guidance zoals we dat in januari 2017 aan COM hadden gestuurd, 

toegelicht. De nieuwe guidance is een verbetering ten opzichte van de oude en we vinden het dan ook 

belangrijk dat deze wordt vastgesteld. Maar het moet wel werkbaar zijn, dat is het GD op dit moment nog niet 

en er zitten nu nog een aantal probleempunten in het GD die eerst moeten worden aangepakt, voor het GD kan 

worden ingevoerd. Dit standpunt staat nog steeds. (Ook andere LS vinden dit, zoals  en ) 

•  steunde deze lijn. Hij begrijpt dat het aanpakken van de probleempunten in de guidance wel zal kunnen 

leiden tot het wat later invoeren ervan, maar dat zag hij niet als een onoverkomelijk probleem. We hebben 

afgesproken ons commentaar opnieuw naar COM te sturen, in het kader van de action points van de vorige 

vergadering. Daarin hebben we wel enkele redactionele aanpassingen gedaan, onder meer is nu meer specifiek 

aangegeven wat we van COM willen. Zie bijlage. Deze ligt ook voor ter afstemming bij . 

• LNV wilde graag weten of de nieuwe GD er inderdaad toe zou leiden dat veel stoffen/middelen gaan afvallen 

vanwege risico’s voor bijen. We hebben aangegeven dat we verwachten dat EFSA voor veel stoffen een risico 

voor bijen zal rapporteren vanwege de probleempunten in het GD en dat het probleem dan op het bord van 

SCoPAFF komt. 

• Ook is gesproken over lopend WUR-onderzoek en hoe dat zou kunnen helpen in de EU-discussie. De WUR werkt 

aan een aantal onderzoeken die informatie gaan opleveren voor het herzien van de triggerwaarde voor 

chronische toxiciteit. Dit is één van de grote knelpunten in het GD. We hebben LNV dan ook gevraagd om met 

de WUR te spreken over de prioriteiten en te bezien of de onderzoeksresultaten zsm beschikbaar kunnen 

komen. Dat zou ons standpunt dat het GD op punten herzien moet worden kracht bij zetten. LNV heeft 

toegezegd met directie DNK en de WUR in overleg te gaan.  

 

 gaf nog aan dat hij het waardeerde dat we op korte termijn konden langskomen om e.e.a. uit te leggen en hij 

vond het nuttig dat vaker te doen.  

(Hij is zelf uiteraard nieuw en met het vertrek van  en over 1,5 week ook is er een groot verlies aan 

kennis in het team, waardoor men vaker beroep op Ctgb zal doen). 

 

Groet, 
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